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 Dnr KS 2022/160 

Kommunledningskontoret 
 

  
Till  Kommunstyrelsen 

  
  

Svar på Medborgarförslag – flytta industrierna från 
Fabriksgatan till Götaströms industriområde 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen: 
 
Att avslå medborgarförslaget med motiveringen Vaggeryds kommun kan inte fatta beslut i 
ärenden där kommunen inte har rådighet. Industrierna utefter Fabriksgatan ägs av enskilda 
företag och deras placering är en fråga för varje företag 

Sammanfattning av ärendet 
Ett medborgarförslag inkom 2022-05-20 med förslag om att flytta industrierna utmed 
Fabriksgatan till Götaströms industriområde. 
Medborgarförslaget har av fullmäktige enligt KF 2022-05-30 § 69 överlämnats till 
kommunstyrelsen för beredning och beslut som sedan delges kommunfullmäktige. 
 
Ärendet har hanterats av kommunledningskontoret med följande slutsats: 
Industrierna utefter Fabriksgatan ägs av enskilda företag. I det dagliga arbetet för 
samhällsutvecklare och näringslivschef hålls en kontinuerlig dialog kring företagens behov av 
utveckling och eventuell expansion. Kommunen kan inte utan att expropriera en fastighet 
tvinga någon verksamhet att flytta förutsatt att den uppfyller för sin verksamhet alla tillstånd. 
Att förändra verksamheterna utefter Fabriksgatan bygger på frivilliga uppgörelser parterna 
emellan. Arbetet med detta kommer fortgå i det dagliga inom kommunen. 

Beslutet ska skickas till 
Förslagsställaren 
Kommunfullmäktige 

 

Handläggare 
Lena Hagman, samhällsutvecklare 

Ansvarig chef: Torbjörn Åkerblad, kanslichef och bitr. kommundirektör 
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